
Referat styremøte i Samarbeidsforum 20.06.05
Avholdt på Tyrili Kampen

Tilstede: Merete Turvoll, Knut Bakke og Rolf Jansen.

Saker.
1. Referat fra sos.pol.utvalg
2. Økonomien til konferansen
3. Samarbeidsforums økonomi

1. Forskriften for arbeidstid har tatt mye tid for utvalget, og både Inger Granby og Odd Einar Dørum er
blitt trukket inn for å fremme vår sak. Vi utvekslet synspunkter på hva styret i samarbeidsforum har
mandat til å sette i verk av tiltak og planer uten medlemmenes medvirkning. Hvordan skal slikt mandat
bestemmes. Vi satser på å diskutere dette på medlemsmøte som avholdes i forbindelse med Guriset-
samlingen i uke 45. 
Det ville videre vært ønskelig med mer forskning rundt kollektiv som behandlingsform for
rusmiddelmisbruk. Dette er også et tema som bør tas videre.

2. Konferansen som Sos.pol.utvalg planlegger i oktober kan komme til å komme dårlig ut økonomisk. Vi
vet ikke sikkert ennå, men svar ad. støtte fra Sosial- og helsedirektoratet og/eller Barne- ungdoms- og
familiedirektoratet er ikke kommet så langt.
Utvalget anslår at de kan komme til å trenge rundt 30.000 kroner. Vi anser at dette er midler som
Samarbeidsforum i så fall bør dekke, i og med at nettopp slike utgifter var det viktigste argumentet for
øket kontingent. Vi avventer og ser hva direktoratene bestemmer seg for.

3. Solveig Aspaas (kasserer i 2004) har sendt ut innbetalingskrav på kontingenten. Merete purrer de som
ikke har betalt. Merete er ny som kasserer, og hun vil ta kontakt med Solveig for å få en bedre innføring i
oppgavene. For øvrig er vår økonomi sunn, og det vil være ønskelig med enten aktivitetsøkning og mer
forbruk, eller kontingentreduksjon for at ikke midler skal «hope seg opp».

Nytt styremøte satt til 30.08 på Gaustad sykehus

Ref. Rolf
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